
Vodstvo občinske gasilske zveze

OBČINSKA GASILSKA ZVEZA V LETU 1993

Odlikuje jo vsestranska
aktivnost

Redno delo zveze se je začelo po aprilskem obč-
nem zboru. Izvoljeno je bilo novo vodstvo in na prvi
seji zveze se je 13-ilansko predsedstvo odločilo. da
vodi delo zveze brez imenovanja sekretariata in ko-
misij. Za opcravitno delo pa je imenoval 9-članski
štab. Predsedstvo je svoje delovanje osredotočilo na
več področij glasilske dejavnosti, ki se je izvajala
preko štaba operative, seklorskih poveljstev in dru-
štev.

V prvem tromesečju lanskega leta smo organizirali
tečaj za nižje gasilske častnike. Prijavljenih je bilo
preko 80 kandidatov, s katerimi je bil opravljen
uvodni razgovor. Zaradi velikega števila kandidatov
so bili le-ti razporejeni na dve lokaciji. Prvi tečaj je bil
v GD Škofljica, drugi pa istočasno v GD Podsmreka.
Za nemoten potek tečaja sta skrbela sektorska po-
veljnika, potekal je ob petkih, sobotah in nedeljah.
Uspešno ga je zaključilo 43 kandidatov. Tako so
društva pridobila nove kadre, ki bodo poživili opera-
tivno delo.

Gasilci so se izpopolnjevali
V operativnem štabu naše zveze so ugotovili, da

primanjkuje gasilskih sodnikov. Zato je bil v sklopu
mestne zveze organiziran seminar za sodnike. Prijavi-
lo se je 34 naših članov in 3 članice in vsi so uspešno
opravili izpite, mi pa smo pridobili sodniški kader.

Na razpis tekmovanja za memorial Matevža Hace-
ta se je prijavilo 68 tekmovalnih enot vseh kategonj.
Z udeležbo na tem tekmovanju smo bili kar zadovolj-
ni, saj smo uspeli aktivirati večino naših društev.
Tekmovalne enote so se trudile in pokazale dobro
pripravljenost pri izvajanju nalog. Na mestno tektno-
vanje se je uvrstilo 23 ekip, na državno prvenstvo pa
pionirji GD Notranje Gorice in Brezovica, mladinci
Brezovica, člani GD Škofljica, članice GD žažar in
veteranke GD Trnovo.

V strokovno izpopoinjevanje operativnih enot so-
dijo tudi sektorske, društvene in ostale vaje. Na teh
vajah se moštvo praktično uči delati z obstoječo
opremo, jo spoznava in se uči, kako se oprema in
orodje na najbolj učinkovit način uporabljata. Pri
sektorskih vajah spoznavamo Sirši požarni rajon, ob-
stoječe vodne vire, komunikacije, nevarnejše objek-
te, vzpostavljamo medsebojno komuniciranje, kar je
važno pri postavitvi verige (UKV veze), ugotavljamo
usklajevanje komandnih funkcij, reševalnih akcij in
analiziramo potek in učinke vaje...

Suša in poplave
Lani je naše kraje prizadela velika suša. Hri-

bovita področja in kraji, ki so na kraških legah,
so ostali brez pitne vode, prazne so bile kapni-
ce in tudi bližnji studenci so presahnili. Pri-
manjkovalo je vode za ljudi in živali. Gasilska
društva so tem področjem priskočila na pomoč
z dovozom vode. To delo je zahtevalo veliko
angažiranost društev, ki so razpolagala z avto-
cisternami. To akcijo je izvajalo 13 gasilskih
društev in so v razne krajevne skupnosti naše
občine pripeljala 12740 kubičnih metrov vode,
pri tem opravila 2548 voženj, prevozila 35500
km in opravila 4644 delovnih ur. Pri vsej tej
akciji pa se pojavljajo različni problemi, finanč-
ni in operativni. Vodnih razmer v sušnih ob-
dobjih ne bomo mogli reševati 100 odstotno
s prevozom vode z avtocisternami. V teh krajih
bo treba aktivirati že zgrajene kapnice in nare-
diti nove večje zbiralnike vode, razna zajetja in
napeljati vodovod (lokalni ali centralni). Vse
to pa terja velika finančna sredstva in precejš-
nje časovno obdobje, vendar bo te investicije
potrebno opraviti.

Leto 1993 pa ni minilo brez požarnih inter-
vencij. Spopadli smo se z gozdnimi in travniški-
mi požari, kjer smo morali posredovati kar 10
krat na različnih področjih. Gasili in reševali
smo pri 5 požarih na gospodarskih poslopjih.
Zagorelo je tudi v 4 stanovanjih, kjer so potre-
bovali našo pomoč. Intervencijo smo izvedli
tudi pri gašenju 3 osebnih avtomobilov in
2 krat smo izvajali akcijo na večjih smetiščih,
kjer so bile ogrožene večje materialne dobrine.

V jesenskem času pa so narasle vode zaradi
velikih padavin povzročile poplave, zalile kleti
in ponekod ogrožale prehode in mostove ter
ostale materialne dobrine. Pri teh reševalnih
akcijah in črpanjih vode je sodelovalo 11 dru-
štev.

V mesecu aprilu smo organizirali v okviru
občinske zveze pionirsko kviz tekmovanje, ki
se ga je udeležilo 16 društev s tročlanskimi
ekipami - skupaj 48 pionirjev. S tovrstnimi
akcijami želimo vzbuditi pozomost mladih in
jih pridobiti v gasilske vrste.

Več častnikov
Minilo je že precej časa, odkar je bil organi-

ziran tečaj za gasilske častnike na našem po-
dročju. Z leti smo izgubljali ta kader, zato je
nastala vedno večja vrzel. Na pobudo štaba
operative in sektorskih poveljstev smo se do-
menili, da ugotovimo kadrovske potrebe po
društvih. Prijavilo se je 25 kandidatov. Mestna
gasilska zveze je razpisala v tem času tečaj za
gasilske častnike. Poleg kandidatov iz naše zve-
ze se je prijavilo še 13 kandidatov iz drugih
zvez. Organizatorjem tečaja smo ponudili pro-
stor za izvajanje teoretičnega pouka in admini-
strativno spremljanje tečaja. Po preizkušnji te-
sta so se začela predavanja. Tečaj, ki je potekal
na Brezovici, je bil intenziven. Kandidati so
svojo obveznost vzeli zelo resno, tudi pri prak-
tičnem delu pouka, ki se je odvijal v bodočem
šolskem centru na Igu. Vseh 25 novih tečajni-
kov je uspešno opravilo izpit za naziv gasilske-
ga častnika. Na slovesnem zaključku je pred-
sednik občinske zveze Ciril Ropret čestital no-
vim gasilskim častnikom in jim izrazil svoje
zadovoljstvo za njihov uspeh, hkrati pa jih je
pozval, da naj s svojim delom in znanjem, ki so
si ga pridobili, uspešno in aktivno delujejo
v svojih društvih, sektorjih in zvezi.

Za organizacijo in delovanje gasilstva v obči-
ni je občinska skupščina dodelila finančna sred-
stva, ki so bila dogovorjena s sekretariatom za
obrambo. Razdelili smo jih za redno delovanje
občinske zveze 14 odstotkov, za dejavnost dru-
štev 22,5 odstotka, za sofinanciranje objektov
22 odstotkov, za vlaganje v gasilska vozila 27
odstotkov, za vlaganje v opremo in orodje
8 odstokov, za izobrazbo, literaturo, tekmova-
nja 5,5 odstotka, za stroške GZS kongresa
1 odstotek.

Obnova opreme
Obnova orodja in opreme je potekala v okvi-

ru planiranih sredstev. Finančno smo pomagali
pri popravilih motornih brizgaln, avtomobilov,
avtocistern in pri drugih manjših popravilih.
Nabavili in razdelili smo med sektorje 160 ko-
lobarjev C cevi ter 50 kosov nahrbtenjač, ki so
jih dobila predvsem društva na področjih, kjer
je večja nevarnost gozdnih požarov. Finančno
smo sodelovali tudi pri obnovi gasilskih domov
in pri novogradnjah, seveda v okviru teh manj-
ših finančnih sredstev.

Lani smo imeli veliko proslav, vaj in obletnic
v naših društvih, ki so dostojno in uspešno
predstavila svoje dolgoletno delovanje na po-
dročju požarnega varstva v domačem kraju.
V zvezi smo opravili tudi vse redne posle, se
udeležili vseh posvetovanj. Na kongresu GZS
smo bili zastopani preko delegatov in udeležili
smo se tudi parade z enim ešalonom.

Sedaj pa nas čakajo občni zbori in delo v zve-
zi s sprejetjem novega zakona o gasilstvu, spre-
jetjem novih statutov in vseh ostalih izvedbenih
pravilnikov.
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